
Zn: KRG.0An.5.2021

Protokół Nr 5/202tr

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w drriu 14 wrzeŚnia 20f1roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Kornisji otworzył Przewodnicz4cy Grzegotz Baran witaj4c
wszystkich członków.
Stwierdzit, Że na stan 5 członkow zgodnie z list4 obecności w posiedzeniu
udziatbterze 5, co stanowi quorurn do podejlnowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanolvi załącznik nr l do protokotu.

\astępnie Przewodnicz4cy Komis.j i porvitał:

- Henrył<a Koniecznego - Wojta Gminy Fałkow
- Wandę Urbanskq
- Halinę Sobon
- Mariannę Michalską

_ Z_cę Głownego Księgowego
- inspektora ds. księgorvości oświatowe.j
- dvrektora PSP w Czermnie

. Agnieszkę Czechowskq - kierownika GoPS-u
- Wojciecha Dornanskiego - inspektora ds. drogownictwa

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przervodnicz4cy Komisj i zapoznat Z propol]owanyln porzqdkie n'l

posiedzenia, do ktorego nie wniesiono uwag i został jednogłośnie przy.|ęty

rv następuj ęcylx brzl"lr ieniu :

]. otrvarcie posiedzenia i stu,ierdzenie quotulł.
2. Przyjęcie porz4dku posied zenia Kornisi i.

3 . Przyj ęc ie protokotu z poprzedniego wspo lnego posi edzenia Koln i sj i

z dnia 1 8 sierynia 2021 r'oku.

4. Kontrola lv1,datkow na zakup polxocy dyciaktycznych dla szkoł rv roku
szkolnym 202012021.
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5. Kontroia rvydatków na rvyjazdy słuzborve dyrektorow szkoł w.ro]<u szkolnym
202012021.

ó. Kontrola gospodarki paliwowo - energetyczne.j rv jednostkach ochotnlczych
Strazy Pozarnych.

7. Kontro]a celowości i ekonorniki rłykol.zystania pojazdow będących
w posiadaniu Urzędu Gminy.

B.Zapoznanie się zmateriałalni na na1bliŻsz4 sesję.
9. Wnioski i zapytania, sprany rozne.
1 0. Zakonczenie oosiedzenia.

Ad pkt 3.

Następnie Komis.!a jednogłośnie przyjęta protokoł ze wspólnego
posiedzenia Komisji odbytego rł,dniu l8 sierpnia2021r.

Atl pkt {.

W tyrn punkcie plorvadz4cy udzielił głosu księgowej ośrviatowe.j Pani
Haiinie Sobon, ktora przedstawiła infbrmację o wydatkach z budŻetu gminy na
zakup pomocy dydaktycznych w roku szkolnym 202012021. Dla Publicznej
SzkoĘ, Podstawowej w Fat]<owie były to środki 2 628,55 Zt, natomiast dla
Publicznej Szkoły Podstarł,,owej w Czerlnnie nie było takich wydatkow.
W zakresie rea1izowanych projektow uni.jnyci.l Sytuację przedstawił inspektor.
Parveł Pękala, ktory zajmu.je się pozys]<iwaniem funduszy zewnętrznyclr.
Inspektor porviedział o realizowanych dwoctrr w-aznych projektach d1a szkoł:

1) Pierwszy z pro1ektow za praw-ie 400 000 zł (70% środki zewnętrzne, 30 oń

wtasne) realizorł'any będzie do czerwca 2023 roku, jest to pro.jekt dla
nauczycieii i uczniow ..Kolnpetencje na plus". W ramach tego programu
zakupiono jui dla szkoł 1 1 tablic interaktywnych, 6 d]a PSP w Fałkowie

" i 5 dla PSP rv Czel.lnnie. Częsc dydaktyczna wyniesie około 170 000 zt.
2) Drugi projekt dotyczył będzie poprawy warunków spor1orvych

i rnatematyczno przyrodniczych o wartości 350 000 zł (90 % środkow
zew-nętrznych i l0% środkow rt'łasnych). W ralnach projektu kaŻda ze
szkoł ot:Zyma 96 500 zł na sprzęt taki jak: iaptopy, teleskopy, księzki,
rrapy, drukari<i 3D, r'oboty.

Na poczqtku lniesi4ca zakupiono polxoce dydaktyczne d1a najrnłodszyc1.l
uczniów o wartości o]<oło ]50 000 zł - podkreślił inspetr<tor Peka1a.

Ad pkt 5.

W tyrn punkcie głos zabrała ponowrrie Pani Halina Sobon, ktora omowiła
koszty wyjazdolv słuzbow.ych dyrektorów.poszczegolnych szkoł. Nie były one
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zbyt duze, poniewaz pandemia spow.odowała zmniejszenie takich rvyjazdow,.

Infbrmacja stanowi zaŁ4cznik Nr 3 do protokołu.

Ad pkt ó.

W kotre.jnym punkcie posiedzenia głos zabrał Inspektor Wojciech
Donranski, ktory poinfbrmorvał, Że na terenie gminy dziataj4 4 jednostki
ochotniczych Strazy Pozamych. Dwie z nich s4 typu ,,S''' gdzie oSP Fałkow
wyposazona jest w Stala 266 i nowo zakupionego Mana, a OSP w Czermnie w
Stara 266 i Mercedesa ,,Atego''. obydrł,ie .jednostki s4 wpisane w Krajowy
Systern Ratownictwa Gaśniczego. Dwie jednostki typu ,,M'' to oSP
Starzechowice i oSP Turorł,ice, które wyposazone S4 w motopompy. Wszyscy
kierowcy i straze z motopompami roz1lczajq się systemem miesięcznym. Na
kaŻdy rniesięc wydawana jest karta pqazdu, w ktorej opisu.ję wszystkie
rvyjazdy, rozruchy i odnotowuję każdy zakup paliwa. Inspektor prowadzi rejestr

takich ]<ar1. Norma zuiycia patriwa ustalona zostata przez Polski Zwl4zek
Motorowy r,',, Kielcach. W przypadku motoponrp normY zuŻycia paliwa ustalane
s4 przez Komendanta Głownego Państwo''ve.] Strazy Pozarrrej lub rv przypadku
nowszego sprzętu przez pl.oducenta.

Ad pkt 7.

W tym punkcie zabrał głos rowniez inspektor Wojciech Dornański, ktory
poinforrłował, Że gmina .]est W posiadaniu dwoch autobusów szkolnych
słuz4cych do przewozu ucznlow do szkoł podstarł,o\Ąrych na terenie grniny.
Sporadycznie autobusy wyjeŻdza14 rowniez z ucznialni na zarvody, jeze1i jest

taka potrzeba. Następnyrn pojazdern jest bus, ktory między innymi słuzy do
tl.ansportu dzieci do ośrodka Szkolno Wychorł,a\Ą/czego w Baryczy i na
potuzeby funkcjonowania GoFS-u W. Fałkowie. W czasie pandemii słuzyt
rowniez do dowozu osob na szczepienia przecirvko covidowi. Na szczepienia
dorvieziono o]<oło 80 rnieszkar.lców gminy. \atomiast dwa ci4gniki będ4ce na

Wyposazeniu grniny słuzq do prac remontorvych iub sprzqtających, a becz]<a

asenizacyjna .jest pomocna p1'zy awariach kanalizacyjnych.
Wszystkie te pojazdy roz]iczane S4 rvedług kart dziennyclr. Codzienne
rozpisyrvane Sę rcĄazdy, i stan paliwa' Wszy.stkie 1bktury są opisyrvane pod

rvzględerł merytolyczlly']ll po rvcześniejszym wpisaniu stanu zal<upl-l pa1iwa. Na
wYposazeniu sprzętu .;est .jeszcze pług słuzacy zima clo odśnjeŻanla.



Ad pkt 8.

W tym punkcie z-ca Skarbnika Wanda Ur"banska omowila finansowe
projekty uchwał przygotow.ane na na1b1iŻsz4 sesję lady gminy. tsyły to zlniany
w Wieloletniei Prognozie Finansowej Gminy na lata 2021 - 2026 i Budzecie
Gminy Fałkow na rok 2021 oraz udzielenia pomocy finansorve.] Powiatowi
Koneckiemu na realizację zadaniapub1icznego.

Następnie kierorł,,rrik GOPS Agnieszka Czechowska omowiła projekt
uchwały dotyczęcy \Ą/Zoru rvniosku o przyznar-rie dodatku mieszkaniorvego oraz
Wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego Za okres 3 miesięcy
kalendarzowych poprzedzaj4cych dzień złoŻenła wniosku
mieszkaniorory.

o dodatel<

Zabiera1qc głos wojt Henryk Konieczny poinfon-nował, Że na najblizsze1
sesji rady grniny zostanie poddana pod głosowanie uchrvała \Ą/ sprawie
przesłania do Państworł,ego Gospodarstwa Wodnego Wody Po]skie celem
zaopiniowania projektu uchwały zmienia]qcego zapisy W Regulaminie
zaopatrzenia w rvodę i odprowadzania ście]<ow dla Gminy Fałkorv. Zapisy te

będq dotyczyć tellninóu'' załatwiania spraw. W pozwoleniach przyłqczenia się
budynkow do istnie.j4cej sieci rł,odocięgowej i kana]izacyjnej. Zmiany te
pokierowane S4 w zrt.iązkuze zmianami plawa budowlanego, a Co Za tym idzie
dostosowania się do oborł'ięzuj4cych przepisów'

Ad pkt 9.

Na poczętku tego punktu radna Agniesz)<a Zenka - Zganiacz poprosiła,
Żeby pfzy rellontach drog pamiętac o Ie1noncie drogi poiviatorve] przed i po
wiadukcie W miejscolł'ości Starzechorł'ice. a r.adny Jarosław Kaczlrrarek
popl"osił, Żeby w ramach składanych wnioskow o relnonty drog do ..Polskiego
Ładu'' pamiętać o wszystkich drogach. Następnie Przewodnicz4cy Konlisji
Grzegorz' Baran odczytał pismo jakie wpłynęło do Rady Gnliny dnia 3 l.08.202i
lokł-l od nrieszkancórv z ulicy Modlzewjorł,e.j w Fałkowie w sprawie przekazania
na rzecz gminy dział'ek pod budowę drogi, chodni]<ow, ośw.ietlenia.
Radnym Znana jest ta Sprawa, poniervaz była porlłSzana na rvszystkich
korlisjaclr rady grniny w-iosnq tego roku i w-owczas został'a przez' radnych

odrzucona. Następnie zabtat -ełos Wo.]t Glliny i porviedział, ze rv tyl'n roku
l l]e\\noscia llie StaL' g]]li:lv lla p1allorvallie tego t1pu inrłcstlcji zc rłzglcdu na

'uvielkie finansorve zaangaŻowanie zwi4zane z rervitalizacją Fałkowa. \atolniast
nalezy się zastanowić nad odprowadzenienr stallt4d zastojow u/ody

Radna Agnieszk a Zen\<a - Zganlacz porł'iec1z tata. ie po 1"oz]1lorł,ach z tymi
]udzlni zaczęła t.ozulliec icir pr.obleln i lra]eza,łoby się nad nilll zastanowic.
Wtedy Przewodniczqcy Kornis.]i oznajmił, ze podtrzymuje swoje wcześnieize
stanowisko' W podobn1,lll tonie wypowiedział się radny Jal.osłarv Kacznrarek.
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Pt.zewodn|CZqCy poddał wniosek mjeszkanców pod głosowanie. Trzema głosami

,,Zd,, , przy dwoch ,,wstrzymujęcych się,' Komisja wniosek odrzuciła.

Następrrie Wójt Gminy omówił ,o,u** polxocy dla GS -L] Kodr4b.
Powiedziat między innylni, ze Społdzie|nia zwroc|ła się do gnriny o pomoc
f.inansow4 za przejęte kilka lat ternu budynki gospodarcze i płot. operat
szacunkowy Z 2014 ro]<u Za te obiekty wyrrosi 1B9 000 złotych. Gmina
rozebtan4 wiatę wykorzysta ponownie na oczyszczalni ściekow jdko Inagazyn
pod solankę wykorzystywan4 do posypywania drog w czasie zimy, natomiast
rozehrany płot wykorzystano do podbudowy remontowanyclr dróg. Gmina juz
poniosła pewne koszty przy utwardzeniu terentł wokół budynku sklepu i apteki,
wobec powyŻszego nalezy rozwaŻyc nroziiwość zwrotu dła GS-u w granicach
40 000 złpo wcześniejSzylx wykonaniu operatu szacunkowego.

Następnie radny Grzegorz Baran zapytał co da1ej Z drogq Studzieniec
olszaniowice. Pan wojt odpowl'edział, ze osob4 do rozmów w tej sprawie je.st

Pan Nadleśniczy Nadleśnictwa Przedbotz, ktory ostatnio przeby.'va na dłuŻszym
zrł,.oin i eniu l ekarskim.

Ad pkt 10.

Rady

DNICzĄCY
Rewizyjnej
4. w Fałkowie

W zwtqzku Ze zrealizowanien"l porzqdku posiedzenia Przewodniczqcy
Kornisji podziękował wszystkim za udziat i zarnkn4ł posiedzenie.

Na tym protokoł zakończołro.

Protokółowała:

NIqSPEKTOR

#"t,"Ayiy,


